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SVODKA UDÁLOSTÍ 

30. 3. – 5. 4. 2024 

 

1. R-Slovenský ministr financí: Drancovali Slovensko 3,5 roku a my to máme 
napravit do 3 dnů!                                                                                                                       SR  

30.3.2024 Ministr financí už toho má dost. Všude, kam přijde, slyší, že současná vláda je zodpovědná 
za ekonomickou šlamastyku, ve které se nacházíme. Kamenický vysvětluje pravý opak. Vláda se snaží 
konsolidovat a napravit to, co OĽaNO, SaS, Za lidi a Sme rodina! "Všude slyším, že současná vláda je 
zodpovědná za ekonomickou bažinu, ve které se nacházíme. Není tomu tak! Zásadně odmítám tuto 
propagandu, a to nejen ze strany opozice, ale i vybraných médií, která si to vzala za své. Naopak, vláda 
se snaží konsolidovat a napravit to, co způsobili lidovci, SAS, Za lidi a rodinu," vysvětluje ministr 
financí. Kamenický také upozornil, že měli peníze jako žádná jiná vláda před nimi. I tak to bylo doslova 
Turecké hospodářsví. "Ekonomové jako Matovič, Heger, Sulík a Remišová zde v minulosti poškodili 
slovenskou ekonomiku a svým politickým legislativním "eldorádem" zanechali Slovensku 
osmimiliardový deficit na rok 2024, čímž zvýšili veřejný dluh, protože právě tento deficit je třeba 
refinancovat na finančních trzích," dodal ministr. 
https://cz24.news/slovensky-minister-financii-drancovali-slovensko-35-roka-a-my-to-mame-
napravit-do-3-dni/ 
 

2. R-Češi musí nově ukázat, kolik mají v bance peněz.    ČR  
30.3.2024 Každý by byl pochopitelně nejraději, kdyby o tom, jak je na tom stav jeho bankovního konta, 
věděl pouze on sám. Jenže toto přání dnes prakticky nelze splnit. Banky musí fungovat pod tíhou 
masivní regulace, která jim nařizuje hlásit nejrůznější podezřelé transakce. Vaše peníze jsou tedy sice v 
bezpečí, ovšem nedá se už příliš hovořit o bankovním tajemství na takové úrovni, na jaké kdysi 
existovalo. A jak se ukazuje, soukromí v bance bude dále erodovat a naopak informace o vašem 
bankovním účtu se budou stávat stále více věcí veřejnou. Přesně k tomu ostatně směřuje novela 
iniciovaná Ministerstvem práce a sociálních věcí. 
https://www.mix24.cz/cesi-musi-nove-ukazat-kolik-maji-v-bance-penez-stat-bude-kontrolovat-
jestli-nahodou-nenasporili-moc/ 
 

3. R-Spravedlnost zvítězila: Lidé ve vedení VKM, kteří kryjí léta protiprávní stav, 
narazili!          ČR  

30.3.2024 Závazný názor NS potvrdil stanoviska zakladatele Nadace PRAVDA O VODĚ, který říká a 
prokazuje veřejně 20 let. Na VH byli do vedení městských vodáren protiprávně nainstalováni lidé z 
konkurenční společností Veolia. (Šverma, Svoboda….). Ti poté zevnitř dané městské vodárny připravili 
tzv. provozní model  – smlouvy – a díky dalšímu protiprávnímu jednání (v případě VKM po 15. září 
2004, což rovněž prokazuje soudu) ovládla Veolia na desetiletí zisky z monopolu prodeje vody v daném 
regionu na místo městské vodárny. 
https://www.pokec24.cz/nezarazene/spravedlnost-zvitezila%E2%9C%8A-lide-ve-vedeni-vkm-
kteri-kryji-leta-protipravni-stav-v-kauze-vkm-narazili/ 
 

4. R-Topolánek: „Najednou jsem ten špatný.“ EU mu už tolik nevoní…              ČR  
30.3.2024 Evropská unie už není ta, jakou jsme si vysnili, ztratila nepřítele a vytváří umělé ideologie, 
uvedl někdejší premiér a expředseda ODS Mirek Topolánek v podcastu Brocast. Vysvětloval, proč je 
proti přijetí eura, je to podle jeho slov cesta k tomu, mít federální stát, který nechce, jelikož Evropa je 
„pytel blech“. V souvislosti se snahami o zrušení práva veta varuje, že ztrácíme svobodu, protože nám 
někdo chce diktovat, co máme dělat. Evropská unie je podle Topolánka dnes zcela jiná než ta, do které 
jsme dříve chtěli vstoupit. „Evropská unie je úplně jiná, než jsme si vysnili. Najednou, když padla 
železná opona, tak Západ ztratil přirozeného nepřítele a tu přirozenou výhodu a ekonomickou převahu, 
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proti tomu nevýkonnému RVHP bylo strašně snadné uspět. Ztratil nepřítele, ztratil paradigma té politiky, 
tak si zašel naprosto zástupnou umělou ideologii, třeba jako klimatické změny. Řeší se, zda jsou dvě 
pohlaví, nebo jich je osmdesát. Připadá vám to jako úplně umělý problém, ale není, promítá se do 
konkrétní politiky.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Topolanek-Najednou-jsem-ten-spatny-EU-mu-
uz-tolik-nevoni-753074 
 

5. R-JUDr. Harabin: „Je nepodstatné, co říkám, jestli neříkám, jestli doporučuji, 
nebo nedoporučuji já. Pellegrini to má jen a jen ve vlastních rukou…”            SR  

30.3.2024 Neúspěšný prezidentský kandidát Štefan Harabin se ve svém statusu rozhodl reagovat na 
kritiku poté, co odvolal šéfa svého volebního štábu Miroslava Jureňu, který údajně bez jeho vědomí 
podpořil volbu Petra Pellegriniho ve druhém kole prezidentských voleb, jakož i na obavu mnoha lidí, že 
jeho nevyhraněný postoj přispěje ke zvolení Ivana Korčoka. Pro Pellegriniho je dobré, že nevyhrál v 
prvním kole. Pokud by jako vítěz postoupil do druhého kola, tak národně-vlastenecký volič by už vůbec 
volit nešel, s tím že stejně on vyhraje. Naopak, právě teď se národně-vlastenecký volič a volič Směru 
může zmobilizovat a jít volit proti Korčokovi, neboť vidí, že bez jeho hlasu Pellegrini nevyhraje. 
Pellegrini nestál o podporu SNS a národně vlasteneckého voliče, ale nyní se ukazuje, že bez něj nebude 
úspěšný.  
https://cz24.news/judr-harabin-je-nepodstatne-co-hovorim-ci-nehovorim-ci-odporucam-alebo-
neodporucam-ja-pellegrini-to-ma-len-a-len-vo-vlastnych-rukach/ 
 

6. R-Ten web, kdo ho znal? Novinář ukázal na Jourovou. „Špiní nepřátele.“    ČR  

31.3.2024 Novinář Michael Shellenberger ukázal na českou eurokomisařku Věru Jourovou a přeložil 
její slova o ochraně médií a boji proti dezinformacím. Shrnul je do jediného slova – cenzura. „Ve 
skutečnosti ona a EU zavádějí rozsáhlý totalitní systém cenzury a lžou o něm,“ zkonstatoval 
Shellenberger. Ukázal na tajné služby, které se aktivně zapojily do předvolebního boje do Evropského 
parlamentu. S blížícími se volbami do Evropského parlamentu učinila Evropská unie kroky k zavedení 
a implementaci nových pravidel upravujících média, digitální služby, umělou inteligenci a politickou 
reklamu – to vše podle unie a slov Věry Jourové přispívá k informačnímu ekosystému, jehož cílem je 
chránit základní práva evropských občanů. Do toho vybuchla aféra, při které vysocí představitelé EU a 
média tvrdí, že Rusko šíří dezinformace a platí politiky v Evropě, aby ovlivnilo nadcházející červnové 
volby, tvrdí Shellenberger. „Skandál s ruským vlivem otřásá EU,“ zněl v pátek titulek Politico. 
Shellenberger poukázal na slova české eurokomisařky Věry Jourové. „To potvrzuje to, co jsme tušili,“ 
řekla v pátek Jourová. „Kreml využívá riskantní výstupy, které předstírají, že jsou média a pomocí peněz 
kupuje skrytý vliv.“ 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Ten-web-kdo-ho-znal-Novinar-ukazal-na-
Jourovou-Spini-nepratele-753095 
 

7. R-Zoroslav Kollár se s tím nepáře! Odhaluje další nechutnosti a špinavosti kolem 
vojnychtivého kariéristy Korčoka!                                                                                      SR  

31.3.2024 Zoroslav Kollár věnoval několik vřelých slov Ivanu Korčokovi, který, jak o sobě prohlašuje, 
chce být prezidentem všech Slováků. Prezident by o sobě neměl nic tajit, alespoň ne před lidmi, o jejichž 
sympatie tak usilovně bojuje. Platí tato upřímnost i pro převlékače kabátů non plus ultra, Ivana Korčoka? 
Trochu ho přetřásejme. Životopis, který Ivan Korčok zveřejnil na internetu, je podezřele... věcný. 
Některé informace, které neuvedl, zřejmě nepovažuje za důležité. Nebo tak alespoň mají vypadat. Proto 
zůstaly očím běžného občana nepřístupné, samozřejmě v jeho prospěch. Je tu však někdo, kdo se 
postaral o to, aby tyto informace unikly ven, a Ivan Korčok zase projeví nervozitu, třes, a dokonce 
hysterické záchvaty, které jsou pro něj tak charakteristické, když chce všechny ze všeho obvinit. "První 
nezveřejněná část hovoří o pracovním zázemí Ivana Korčoka. Vystupuje v něm on a Milan Tancár. V 
době, kdy Ivan Korčok působil v letech 2002-2005 jako státní tajemník na Ministerstvu zahraničních 
věcí, byl 8. března 2005 opětovně jmenován předsedou dozorčí rady společnosti Správa služeb 
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diplomatickému sboru, a. s., jejímž akcionářem je Ministerstvo zahraničních věcí, Ing. Milan Tancár. 
Později působil v představenstvu této společnosti," říká Zoroslav Kollár. 
https://cz24.news/zoroslav-kollar-sa-s-tym-nepara-odhaluje-dalsie-nechutnosti-a-spinavosti-
okolo-vojnychtiveho-karieristu-korcoka/ 
 

8. R-Malý převrat v právu: Za každý trest platit a vyprázdnit věznice…            ČR  

31.3.2024 V českém trestním řádu se schyluje k malé revoluci. Ministr spravedlnosti Pavel Blažek 
(ODS) totiž posílá do meziresortního připomínkového řízení reformu trestního práva, která chce rozšířit 
ukládání alternativních trestů na úkor trestu odnětí svobody. Návrh mimo jiné obsahuje možnost 
postihnout pachatele jakéhokoliv trestného činu peněžitým trestem nebo dalšími, čímž by měl pomoci 
vyprázdnit přeplněné české věznice. Očekává se okolo toho velká diskuze, opozice s návrhem víceméně 
souhlasí, obává se ale toho, zda Blažek vše stihne. Snižuje také dolní hranice trestů u všech majetkových 
a hospodářských trestných činů s výjimkou činů proti měně, takže za každý bude možné uložit 
i podmínku, obecně prospěšné práce nebo domácí vězení. Podle ministerstva se návrh ještě může změnit 
poté, co projde připomínkovým řízením. Ministr Blažek (ODS) uvedl, že jeho úřad o novele trestního 
zákoníku a trestního řádu diskutoval v rámci koalice, s představiteli ministerstva vnitra, policie, soudců, 
státních zástupců, Vězeňské služby i s neziskovými organizacemi. „Před prvním čtením v Poslanecké 
sněmovně budu o zákonu jednat ještě se zástupci opozice,“ vzkázal. To se ale ještě nestalo. Opoziční 
poslankyně a místopředsedkyně ústavně-právního výboru Vladimíra Lesenská (SPD) pro Echo24 řekla, 
že ministr Blažek avizoval, že návrhy projedná i s opozicí. 
https://echo24.cz/a/HLj2b/zpravy-domov-maly-prevrat-pravo-kazdy-trest-platit-vyprazdnit-
veznice 
 

9. R-Ivan David: „Totalita. Ukrajinského typu.“ BIS se snaží ovlivnit eurovolby….  
ČR 

31.3.2024 Cíl je jasný. Máme za zájmy USA bojovat proti Rusku do posledního českého občana. BIS 
má ambice celounijní. Takže také do posledního Maďara, Slováka, Poláka, Rumuna atd. Západu unie se 
to zatím netýká. Španěl Joseph Borrell, „vysoký představitel EU pro zahraniční věci a bezpečnostní 
politiku“ nám to jasně vysvětlil: „Nemůžeme nechat Rusko vyhrát tuto válku. V opačném případě velmi 
utrpí zájmy Spojených států a Evropy. Není to jen o štědrosti. Nejde o to podporovat Ukrajinu, protože 
Ukrajince milujeme. Je to v našem vlastním zájmu. A je to také v zájmu Spojených států jako globálního 
hráče…” Jasněji pro každého zabedněnce to říci nemohl. Jde o zájem USA zachovat si postavení první 
velmoci. Postavení, které je ohroženo. Unijní vazalové v roli nejvyšších představitelů zatím obětují 
zájmy občanů zemí EU. Nejdříve těch na východě, které si zprivatizovali. Zde si připomeňme jejich 
západní zvyky. Jako koloniální velmoci po staletí vykrádali zbytek světa. Za své zájmy nechali bojovat 
jiné a bohatli. Je dobré připomínat Mnichovskou dohodu. Totiž zradu Anglie a Francie. Samozřejmě nás 
podle zvyku zradí kdykoli znovu. SS divize vazalů z celé Evropy táhly na Rusko, tehdy Sovětský svaz. 
Šlo o jeho zdroje jako dnes a mnohokrát před tím. Metodou volby byla genocida. Češi na východ 
s Hitlerem netáhli. Petr Fiala a spolupracovníci to dnes chtějí „napravit“ a poslat české občany v prvních 
řadách. Základní „narativ“, tedy báchorka, je, že „Putin se nezastaví“. Co by tu hledal? Suroviny? Těch 
má víc než dost. Získat by mohl jen velké ztráty.  
https://www.novarepublika.cz/?s=Ivan+David%3A+%E2%80%9ETotalita.+Ukrajinsk%C3%A
9ho+typu.%E2%80%9C+BIS+se+sna%C5%BE%C3%AD+ovlivnit+eurovolby 
 

10. R-Rakušanův STAN s Danuší v čele: zrušíme veto! Zavedeme euro! Volby od 16 
let! Donašeči a udavači….                                                                                     ČR  

1.4.2024 Danuši Nerudovou patrně jako čokoládovou tyčinku? Víte, že Danuše Nerudová nechce být 
jen europoslankyní, ale eurokomisařkou? A víte, že STAN chce zrušení práva veta, federalizaci 
Evropské unie, zřízení eurokomisaře pro obranu, posílení vojenské pomoci Ukrajině a řízení neziskovek 
a aktivistů přímo z Bruselu? Ukážeme Vám to. 
https://www.novarepublika.cz/2024/04/rakusanuv-stan-s-danusi-v-cele-zrusime-veto-zavedeme-
euro-volby-od-16-let-donaseci-a-udavaci 
https://www.youtube.com/watch?v=MvZdPXlS_bw&t=615s 
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11. R-Civilizace těsně před krachem obětují svým modlám děti    ČR  

1.4.2024 Daniel Sterzik (Vidlák) se pro neČT24 vyslovil k tématu tlačení transgenderismu mezi děti a 
zavedení přísných pravidel pro změnu pohlaví. Uvítal rozhodnutí soudu o nezákonném propuštění Petra 
Druláka. Je však skeptický ke změně zahraniční politiky, včetně možného jmenování velvyslance ČR v 
Moskvě. 
Pražský soud ve čtvrtek potvrdil, že profesor a bývalý diplomat Petr Drulák byl v roce 2023 nezákonně 
propuštěn z Ústavu mezinárodních vztahů při Ministerstvu zahraničních věcí ČR. 
https://42tcen.com/entry/civilizace-tesne-pred-krachem-obetuji-svym-modlam-deti-ted-
to-podle-vidlaka-neni-jine 

12. R-Jan Keller: Další mladá a krásná….                                                                 ČR  

2.4.2024 Přišla s tím Danuše Nerudová v době, kdy chtěla být jenom českou prezidentkou. Svěřila se 
tehdy, že jejím největším handicapem je, že je mladá a pohledná. Získala v soutěži třetí místo a není 
vyloučeno, že bronzová medaile na ni padla tak trochu i kvůli tomuto ne příliš chytrému výroku. Stejnou 
cestou se pokouší jít dnes trojnásobná kandidátka do Evropského parlamentu Kateřina Konečná. 
Pochlubila se, že v čele její kandidátní listiny do této instituce nejsou „žádné přestárlé kádry, ale 
čtyřicátnice a čtyřicátníci“. Vůči členské základně je tento její výrok poněkud netaktní. Je přece 
všeobecně známo, že KSČM má spolu s KDU-ČSL nejstarší věkový průměr ze všech politických stran. 
Předsedkyně svým spolustraníkům, o jejichž hlasy usiluje, v podstatě sdělila, že jsou sice zoufale 
přestárlí, ale ona za ně kandidovat bude tak jako tak. Zajímavější je druhá část sdělení. Paní předsedkyně 
soudí, že „komunisté nyní působí navenek moderněji než Šmardova ČSSD, která do čela kandidátky 
postavila sedmašedesátiletého a notně okoralého Lubomíra Zaorálka“.   
https://www.novarepublika.cz/2024/04/jan-keller-dalsi-mlada-a-krasna 
 

13. R-Kalousek přiživuje dohady o nové straně. S potěšením sdílí výsledky internetové 
ankety…                                                                                                                    ČR  

2.4.2024 Možnost založení nové strany někdejšího ministra financí a šéfa koaliční TOP 09 Miroslava 
Kalouska visí ve vzduchu už nějakou dobu. Sám dlouholetý politik totiž opakovaně přiznává, že 
i po odchodu z vrcholné politiky ho návrat láká, o jeho nové straně se navíc průběžně čile spekuluje. 
Dohady teď přiživil sám Kalousek, když sdílel výsledky ankety, podle níž tu pro jeho novou stranu 
jednoznačně je místo. Kalousek sdílel čtenářskou anketu ze zpravodajského serveru, kde se 91 procent 
hlasujících vyslovilo pro to, aby si nový subjekt založil. Jen 9 procent bylo proti. Ankety se v té chvíli 
celkem účastnilo přes 9100 respondentů. „Je to jenom klikací anketa s téměř nulovou vypovídací 
schopností. Přesto je ten poměr hlasů zarážející. Možná by si měli vládní politici klást otázku, proč tomu 
tak je. Určitě by si ji měli klást častěji než média, nebo já,“ vzkázal exministr pětikoalici. V minulosti 
se hovořilo i o tom, že nová strana by případně mohla mít co dočinění s Kalouskovou expertízou coby 
ministra financí. Padlo dokonce i možné jméno – Strana rozpočtové odpovědnosti (SRO). Proti tomu 
se nicméně jednoznačně v posledních dnech vymezila současná šéfka TOP 09 Markéta Pekarová 
Adamová. „Jako že by šel už do třetí strany, a druhou by zakládal? Pokud to chce udělat, tak to udělá. 
Já mu v tom určitě nezabráním sebetvrdším vyjádřením. Myslím ale, že by to byla obrovská chyba 
od člověka, který v roce 2017 vyzýval ke spojení politických stran a odešel ze Sněmovny, aby se to 
mohlo stát, protože on byl překážkou tohoto spojení,“ uvedla Pekarová pro CNN Prima News. 
https://echo24.cz/a/HMUfr/zpravy-domov-kalousek-nova-strana-exministr-proti-pekarova-
potesila-anketa 
 

14. R-Pellegrini mírně vede před druhým kolem voleb. „Korčok bude vládě házet 
klacky pod nohy,“ řekl…                                                                                                          SR  

 
2.4.2024 Finalisté přímé prezidentské volby na Slovensku, kariérní diplomat Ivan Korčok a předseda 
parlamentu Peter Pellegrini, se večer v televizním duelu stanice Markíza navzájem kritizovali a skákali 
si do řeči. Opakovali rovněž své priority, liší se například v názoru na praktický výkon funkce hlavy 
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státu. Televize zároveň zveřejnila výsledky průzkumu agentury Focus, podle kterého by rozhodující 
druhé kolo voleb hlavy státu měl těsně vyhrát Pellegrini se ziskem 50,8 procenta. Podpora Korčoka 
v sondáži mezi 1015 respondenty od 28. března do úterý dosáhla 49,2 procenta. Předseda vládní strany 
Hlas-sociální demokracie Pellegrini obvinil Korčoka, kterého jako občanského kandidáta podporují 
ve volbě prezidenta také některé opoziční strany, že by jako hlava státu vystupoval proti vládě. 
Konkrétně ale neodpověděl na dotaz moderátora, jak by mohl Korčok jako prezident přivodit pád 
kabinetu. Tvrdil pouze, že by například mohl "házet klacky pod nohy". 
https://echo24.cz/a/HfkG3/zpravy-svet-finaliste-prezidentske-volby-na-slovensku-se-kritizovali-
v-duelu 
 

15. R-Směšnost – základní charakteristika české zahraniční politiky a diplomacie….   
ČR  

3.4.2024 Nejhorší, co může potkat stát jako diplomatický subjekt, je být objektem diplomatického 
posměchu. České republice se to jako jedné z velmi mála států světa skutečně podařilo, píše Jaroslav 
Štefec na Facebooku. Můžeme za to poděkovat těžké a vysilující dřině mnoha “excelentních” mozků 
udělat co nejvíce a co největších “kopanců” na mezinárodní politické a diplomatické scéně. Namátkou 
vzpomenu vystoupení řeporyjského starosty Pavla Novotného v ruské televizi, díky němuž zanechala 
ČR u ruských diváků nesmazatelný dojem, že jsme národem pitomců. Nelze vynechat ani krystalicky 
čisté „psyops“, tzv. „ricinovou aféru“, nebo „akci Vrbětice“, organizované osobně šéfem BIS, panem 
Koudelkou, který místo co by se držel zejména posledního slova hesla jím řízené organizace „Audi, 
vide, tace“ nejenže zasahuje do výukových programů základních škol, ale velkohubě vyhlašuje obrovská 
vítězství nad ruskými a čínskými špiony a podepisuje rozsáhlé zprávy o činnosti BIS, která se díky tomu 
přesouvá z pozice zpravodajské, nebo také tajné služby, sloužící zájmům státu, do role 
propagandistického nástroje vládnoucí kliky a samozřejmě i příslušné „nadřízené velmoci“. 
https://www.novarepublika.cz/2024/04/smesnost-zakladni-charakteristika-ceske-zahranicni-
politiky-a-diplomacie-2 
 

16. R-Prezidentský duel: Pellegrini chce silný hlas Slovenska v unii, Korček jednotu 
unie….  SR  

3.4.2024 Prezidentští kandidáti Peter Pellegrini a Ivan Korčok jsou za setrvání Slovenska v Evropské 
unii (EU) i NATO. Pellegrini se domnívá, že Slovensko má mít v EU silnější hlas. Korček odmítá, že 
by byl za zrušení práva veta členských států. Trvá na tom, že předseda vlády by měl chodit na summity 
EU. Uvedli to ve středeční předvolební debatě TV Markíza. „SR nemá být jen pasivním příjemcem toho, 
co v Bruselu nebo ve Washingtonu nadiktují. (…) My jsme V EU i NATO a tam i zůstaneme, ale budeme 
tam mluvit i my, jak si představujeme, aby tyto instituce fungovaly,“ poznamenal Pellegrini. Korček 
deklaroval, že nechce zrušení práva veta členských států EU. Za zájem Slovenska označil silnou 
bezpečnostní politiku EU. Poukázal na potřebu jednoty Unie. Kandidáti diskutovali i o případném 
vstupu Ukrajiny do NATO po splnění podmínek. Pellegrini to odmítl. Podle Korčoka by o tom měly 
rozhodnout členské státy. Oba diskutující odsoudili aktuální kroky Izraele v pásmu Gazy. Shodli se také 
na zachování současného stavu při interrupcích. 
https://skspravy.sk/slovensko/politika/prezidentsky-duel-pellegrini-chce-silny-hlas-slovenska-v-
unii-korcok-jednotu-unie/ 
 

17. R-Vylezlo, co zamlčeli. „Šíření dezinfa“ si objednali na vnitru. A je toho víc…   ČR  
 
3.4.2024 Vláda Petra Fialy dlouhodobě hovoří o problému šíření dezinformací a nutnosti tento problém 
řešit. Nyní vyšlo najevo, že si Ministerstvo vnitra pod vedením Víta Rakušana (STAN) objednalo 
průzkum, podle nějž 70 % lidí souhlasí s tím, že by stát měl mít možnost zasáhnout proti médiím šířícím 
dezinformace. Otázka, jak by měl stát postupovat v omezování šíření dezinformací, se dokonce objevuje 
u příjímacích zkoušek na vysoké školy. Ředitel Institutu H21 Adam Růžička v prosinci informoval o 
„nepublikované studii“, kterou měly k dispozici Seznam Zprávy a podle níž jsou prý dezinformace 
v české společnosti chápány jako velký problém. Konkrétně 76 % respondentů uvedlo, že dezinformace 
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jsou problém ohrožující bezpečnost Česka, a 70 % dokonce souhlasí s tím, že by stát měl mít možnost 
omezit média, která dezinformace šíří. Ve studii také 24 % respondentů uvedlo, že v posledních třech 
měsících alespoň jednou prostřednictvím e-mailu na sociální sítě sdílelo informace, které velká média 
včetně veřejnoprávních údajně záměrně zamlčela a oni je našli až v médiích alternativních. „Tohle je na 
první pohled tak nešťastné pojetí dezinfa. Z hlavy mne napadá dost příkladů, kde jsem sdílel něco, o 
čem se ve velkých médiích nepsalo (např. Westminsterská deklarace). Očekávám, že to tu většina lidí 
má podobně,“ psal tehdy Růžička a tázal se, co je to vlastně za studii. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vylezlo-co-zamlceli-Sireni-dezinfa-si-objednali-
na-vnitru-A-je-toho-vic-753234 
 

18. R-Bývalý kancléř Mynář čelí opět obžalobě z dotačního podvodu…                 ČR  
 
4.4.2024 Policie podala ve středu 2. dubna návrh na obžalobu exkancléře Vratislava Mynáře. Případ se 
týká přestavby penzionu v Osvětimanech. České televizi informaci sdělil mluvčí Krajského státního 
zastupitelství v Brně Hynek Olma. „Policie předložila spis státnímu zástupci poté, co se s ním obviněný 
seznámil,“ řekl Hynek Olma. Nyní je na státním zástupci, jestli zahájí trestní stíhání, nebo vrátí věc 
k došetření případně stíhání zastaví. „O tom, zda byl, či nebyl podán návrh na obžalobu ze strany policie, 
nejsem informován,“ uvedl Mynář ve vyjádření pro Českou televizi. A dodal: „Informace a skutečnosti, 
které mi nejsou známy, nebudu komentovat.“ Mynář je podezřelý z dotačního podvodu a poškozování 
finančních zájmů Evropské unie. Mynářova firma Clever Management před 13 lety získala téměř 
šestimilionovou dotaci na přestavbu penzionu v Osvětimanech na Uherskohradišťsku.  
https://www.epochtimes.cz/2024/04/04/byvaly-kancler-mynar-celi-opet-obzalobe-z-dotacniho-
podvodu/ 
 

19. R-Premiér považuje neúčast velvyslanců EU na Slavíně za neúctu…               SR  

4.4.2024 Premiér Robert Fico (Směr-SD) kritizuje velvyslance členských států Evropské unie, že 
odmítají účast na čtvrtečním (4. 4.) kladení věnců na bratislavském Slavíně u příležitosti 79. výročí 
osvobození Bratislavy. Považuje to za projev neúcty k vojákům Rudé armády. Informoval o tom ve 
středu na sociální síti. „Na zítra jsme pozvali všechny velvyslance zemí Evropské unie a bývalé spojence 
bývalého Sovětského svazu. A samozřejmě velvyslanců Ruské federace, Běloruska a Ukrajiny. Je 
šokující, že z oficiálního kladení věnců se velvyslanci omlouvají jen proto, že počítají s účastí, 
přirozenou účastí ruského a běloruského velvyslance. Nebudu to raději komentovat,“ uvedl. Poukázal 
na to, že kladení věnců na Slavíně je to nejméně, co můžeme udělat, abychom si připomněli utrpení 
způsobené fašismem. 
https://skspravy.sk/slovensko/politika/premier-povazuje-neucast-velvyslancov-eu-na-
slavine-za-neuctu/ 
 

20. R-Rozpolcený národ a zrada vzdělanců…                                                             ČR  

4.4.2024 Často jsem si dopisoval s paní profesorkou Stanislavou Kučerovou, pracovnicí Pedagogické 
fakulty Masarykovy univerzity v Brně. O našich dějinách, o našem obrození, o době temna, o vzniku 
republiky a samozřejmě též o naší současnosti. Narazili jsme přitom na téma postojů našich akademiků 
a mužů vědy a umění k naší pozici v Unii, k válce na Ukrajině, k srbské válce i k legionářům 
a odbojářům I. a II. světové války. Paní profesorka na mé otázky k těmto věcem velmi často odpověděla 
dvěma slovy: “Zrada vzdělanců”. A musím konstatovat, že měla pravdu. Paní profesorka se svým 
manželem profesorem Blížkovským se často podílela nejen na společenských akcích k významu 
českého státu a republiky, ale také na publikacích vydávaných Odborným výborem v Brně. Tak vznikaly 
dnes vzácné sborníky prací různých badatelů pod názvy “Českoslovenství”, Živé hodnoty Masarykova 
Československa” a mnohé další. Tato část vzdělanců, která na akcích vystupovala, krom těchto sborníků 
nikdy nedostala možnost veřejných vystoupení v tzv. hlavních médiích a debatách o směřování naší 
země. Ignorovala je televize, ignoroval je rozhlas, ignorovaly je deníky a časopisy.  Naproti tomu ta 
většinová část akademiků, universitních profesorů a školské inteligence se otrocky přikláněla na stranu 
vládnoucí moci a někde dokonce vystupovala proti tradici republiky a československé státnosti. Z Brna 
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můžeme uvést jako typický příklad zápas o pomník presidenta dr. Beneše. Zatímco legionáři a 14 
vlasteneckých organizací usilovaly o vybudování a umístění pomníku, což se nakonec zdařilo, na druhé 
straně proti pomníku a dr. Benešovi vystupovali mnozí akademikové univerzity, i z Akademie věd, 
a další vzdělanci. 
https://www.novarepublika.cz/2024/04/rozpolceny-narod-a-zrada-vzdelancu 
 

21. R-Žádáte o přídavek na dítě? Nově na něj nedosáhnete, pokud budete vlastnit, byť 
auto navíc.                                                                                                                      ČR  

5.4.2024 Klidně starou ojetou plechovku. Lustrovat se totiž bude nejen to, jaké máte příjmy a výdaje, 
ale i to, jestli nemáte třeba na účtě naspořeno víc, než 200 tisíc. Že ty peníze byly na to, aby vaše dítě 
mohlo například studovat? Že vám stát sebral na studenta daňové zvýhodnění a řekl vám, že se máte 
postarat sami, a tak jste se postarali? Že vám sebral školkovné, protože prý, když můžete pracovat do 
večera, a tak nemáte jinou možnost kam dát dítě, než do firemní nebo placené školky, máte makat tolik, 
abyste úlevu nepotřebovali? Že kdybyste se na všechno vykašlali a ty peníze naházeli do automatu, byli 
byste na tom, co se týká podpory tohoto státu líp? Byli. Budete smět mít pouze jedno auto na jednoho. 
Pokud máte dvě „stoleté vrány“, jste už boháč. Jenže tady už se asi počítá s tím, že „staré vrány“ 
nebudou, protože si hezky budete muset zaplatit drahý a úplně nesmyslný elektromobil. Taky budete 
smět vlastnit pouze dvě nemovitosti, a to ještě v jedné z nich budete muset bydlet. Že jste zdědili třeba 
dům po rodičích, který chcete uchovat pro svoje děti, protože jinak budou podle tohoto státu bydlet pod 
mostem nebo do smrti smrťoucí v garsonce? Nezájem, jste boháč. Prodejte to! 
https://web.litterate.cz/zadate-o-pridavek-na-dite-nove-na-nej-nedosahnete-pokud-budete-
vlastnit-byt-auto-navic/ 
 

22. R-Tzv. 'Demokraté' se chystají žalovat v Bruselu, že Ficova vláda jde zkopírovat a 
uplatnit americký zákon FARA na cizí agenty – nevládky, placené ze zahraničí…   
SR  

5.4.2024 Mimoparlamentní strana „Demokraté“ bude informovat Evropskou komisi o škodlivosti 
vládního zákona, který má podle ní za cíl zlikvidovat nepohodlné nevládní organizace. Poukazuje na to, 
že koaliční poslanci předložili do Národní rady SR 'zákon po vzoru Putina a Orbána.' Pokud přejde, 
všechny organizace, které si dokážou pomoci i finančními prostředky od zahraničních donorů, budou 
označeny jako „organizace se zahraniční podporou“. Podle „Demokratů“ tak s falešným odůvodněním, 
že jde o 'zahraniční agenty', budou takové nevládní organizace vystaveny riziku vynuceného zániku. 
Zákon se bude týkat všech nadací, občanských sdružení, neziskových organizací. „Půjde i o církevní 
charitu, environmentální organizace, sociální sdružení, o zachránce památek či sportovní kluby. Stačí, 
když získají jakékoli finanční plnění od zahraničního subjektu nad 5 000 eur ročně,“ uvedla 
bezpečnostní expertka strany „Demokraté“ Monika Podhorány Masariková. 
https://cz24.news/tzv-demokrati-sa-chystaju-zalovat-v-bruseli-ze-ficova-vlada-ide-skopirovat-a-
uplatnit-americky-zakon-fara-na-cudzich-agentov-mimovladky-platene-zo-zahranicia/ 
 

23. R-„My chceme vyhrát.“ Vondra odhalil, s čím chce do EU. A oháněl se Havlem…  
ČR  

5.4.2024 Jdeme vyhrát další volby. Máme skvělý program, zkušené kandidáty a velkou vůli porazit 
populisty jako je hnutí ANO. Koalice SPOLU dnes odstartovala kampaň do euro voleb. Učinila tak v 
místě vzniku Občanského fóra, protože „boj za svobodu nikdy nekončí“ a představila „silný tým 
kompetentních kandidátů". „Bezpečná Evropa, silnější Česko“ jsou hlavní témata úvodní části kampaně 
SPOLU (ODS, TOP 09 a KDU-ČSL) do Evropského parlamentu. Zároveň také zásadní priority, které 
bude koalice v Evropě prosazovat. Zajistit bezpečí našich občanů, omezit byrokracii pro naše 
podnikatele a posílit vliv naší země v Evropské unii, to jsou nejdůležitější úkoly pro příští období. 
Představitelé koalice SPOLU věří, že společná kandidátka pomůže efektivněji prosazovat české zájmy 
a hodnoty. Představení kandidátky koalice Spolu se uskutečnilo v pátek 5. dubna v prostorách 
pražského Činoherního klubu, kde se kdysi zakládalo Občanské fórum. Předseda ODS a předseda vlády 
Petr Fiala se úvodem představil především jako moderátor akce. „Dnes jsem v roli moderátora. Musíme 
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šetřit, hledat nové cesty,“ snažil se vtipkovat a jako další dva moderátory si na pomoc přizval 
předsedkyni TOP 09 Markétu Pekarovou Adamovou a předsedu KDU-ČSL Mariana Jurečku. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-My-chceme-vyhrat-Vondra-odhalil-s-cim-chce-
do-EU-A-ohanel-se-Havlem-753317 
 

24. G-Kolaps klíčového mostu v Baltimoru byl naprosto brilantním strategickým 
útokem          USA            

 
29.3.2024 V posledních několika letech dochází k bezprecedentnímu počtu útoků na zásadní americkou 
infrastrukturu. Jednalo se zejména o náhlé požáry či exploze potravinářských provozů, hromadné 
vybíjení stamilionů kusů drůbeže pod záminkou ptačí chřipky zjištěné PCR testy, podivné „nehody“ 
vlaků plných chemikálií, díky nimž byla kontaminována úrodná půda, hromadné úhyny dobytka, apod… 
Je zajímavé, že tento náhlý nárůst podobných „nehod“ nikdo nevyšetřuje. Americký 
mainstream ho zcela ignoruje, takže je zmiňován jen na alternativních médiích. 
Jednání úřadů i vlády je v  případě těchto „nehod“ stejně pochybné jako při reakcích (či spíše 
nereakcích) na rekordní nadměrnou úmrtnost mladých lidí či velký nárůst srdečních 
onemocnění a náhlých úmrtí. 
Podobná „nehoda“ je zřejmě i kolaps klíčového mostu v Baltimoru. 
https://necenzurovanapravda.cz/2024/03/kolaps-klicoveho-mostu-v-baltimoru-byl-naprosto-
brilantnim-strategickym-utokem-video/ 
a obdobný článek 
https://slovanskenoviny.sk/video-zrutenie-mostu-v-baltimore-investigativna-novinarka-lara-
logan-hovori-ze-islo-o-premysleny-a-dobre-naplanovany-strategicky-utok-na-jeden-z-
najdolezitejsich-zasobovacich-retazcov-v-usa/ 
 
 

25. G-Měli by být teroristé z Crocus City Hall popraveni?                             RUSKO            
 
30.3.2024 Emoce jsou opravdu vysoké a pro vrahy z "Crocus City Hall" se vyžadují adekvátní tresty.  
Šest dní po tragédii se ví o 143 mrtvých. Úplně první, co nás napadne, je bez zbytečných odkladů 
prosadit nejvyšší trest – trest smrti. Výjimečně přimhouřit oko nad různými moratorii a články Ústavy, 
které přímo i nepřímo zakazují střílet do lidí. Ať jsou to takoví nelidé jako Dalerdžon Mirzojev, 
Saidakrami Rachabalizoda, Šamsidin Fariduni a Muhammadsoobir Faizov. S jejich vinou je vše jasné – 
teroristy identifikovali očití svědci, zachytily je kamery a oni sami při zvěrstvech pózovali. Každý Rus 
si pak klade otázku: musím platit daně za existenci těchto bestií v lidské podobě?     Emoce jsou emoce 
a jsou pochopitelné. Je těžké přát pokračování života organismům, které s úsměvem zabíjely ženy a děti, 
zabíjely a upalovaly zaživa. Mnohé z těch, kteří zemřeli v Crocus City Hall, stále nelze identifikovat…. 
Zkusme se však na situaci podívat racionálně. Samozřejmě v rámci možností. V současné době bude 
nutné pro trest smrti obejít několik státních zákonů. Prvním z nich je Protokol č. 6 k Evropské úmluvě 
o lidských právech, který zavazuje k neuplatňování tohoto trestu. Mimochodem, jeho text obsahuje 
skulinu pro ty, kteří chtějí poslat vrahy rovnou do pekla: "Nikdo nesmí být úmyslně zbaven života jinak 
než na základě trestu smrti uloženého soudem za trestný čin, za který zákon takový trest stanoví." To 
znamená, že pokud opravdu chcete, můžete.  
https://myslenkyocemkoli.blogspot.com/2024/03/meli-by-byt-teroriste-z-crocus-city.html#more 
         

26. G-16 největších lží, které americká vláda říká Americe o válce na Ukrajině USA            

30.3.2024 Pro Kosu objevil Milan. Vlkův úvod: Vždycky, když se mi v mailu objeví něco od Milana, 
zbystřím. Sám nepíše. Ale vzhledem k tomu, že žije desítky let v cizině, je navázán na spoustu 
zajímavých informačních zdrojů, o kterých dost často nemám ani tušení. Tohle je i 
případ tohoto článku. Kdy mne právě on upozornil na malý německý server Covert Action Magazine, 
Jeho momentální čtenost je srovnatelná s Kosou, ale vychází už od roku 1978, což je obdivuhodné. 
Nicméně Milan si vyzobl aktuální téma z tohoto serveru, které tam najdete dokonce v češtině, 
protože je multijazykový a čeština je podporovaným jazykem, pod titulkem: 
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16 největších lží, které americká vláda říká Americe o válce na Ukrajině 
V každé válce je první obětí pravda. Tady jsou ty největší lži:  
https://vlkovobloguje.wordpress.com/2024/03/30/16-nejvetsi-vlada-kterou-americka-vlada-rika-
americe-o-valce-na-ukrajine/ 
 

27. G-Vídeň dobyta: Na Velikonoce pořádá starosta slavnostní ramadánovou večeři 
s muslimy…                                                                                             RAKOUSKO                                                                                     

30.3.2024 Jedno evropské město za druhým o těchto Velikonocích, které se kryjí s ramadánem, odkrývá 
svoji pravou tvář. V Londýně či některých německých městech je v ulicích vidět již výhradně 
ramadánová výzdoba a nyní se ukazuje, že po letech Osmané konečně dobyli Vídeň – a to bez jediné 
kapky krve. Jejich dobytí je nyní symbolicky předvedeno samotným starostou Ludwigem (viz titulek), 
který ostatně patří k hlavní „islamizační“ straně. On sám sice nemuslim, nicméně dobře ví, kde jsou jeho 
voliči. Dlouhých 341 let od bitvy, která pravděpodobně odvrátila islamizaci celé Evropy, se ukazuje, že 
tehdejší předkové bojovali za záchranu našeho kontinentu zcela marně. Podle toho, co právě předvedl 
vídeňský starosta, lze zkonstatovat jediné: Vídeň je po více než 3 staletích dobyta. Jde o dobytí vskutku 
symbolické, neboť zároveň si muslimové přebírají i další země na našem kontinentu… Na Zelený 
čtvrtek si křesťané připomínali Poslední večeři, kterou Ježíš Kristus vykonal spolu se svými učedníky 
den před svým ukřižováním. Papež prováděl rituální mytí nohou v Římě. A co dělal ve čtvrtek starosta 
Vídně? Vyzval muslimy, aby spolu s ním přišli hodovat na oslavu přerušení ramadánového půstu! 
https://cz24.news/viden-dobyta-na-velikonoce-porada-starosta-slavnostni-ramadanovou-veceri-
s-muslimy/ 
 

28. G-Za moskevským masakrem…                                                                  RUSKO  
30.3.2024 Teroristický útok na moskevskou koncertní halu, při němž zahynulo 140 bezbranných 
civilistů (vzhledem k vysokému počtu zraněných se toto číslo může ještě zvýšit), provedli čtyři 
profesionální zabijáci, členové ISIS-K (Islámský stát Chorásán), kteří masakr provedli s nelítostnou 
chladnokrevností.  Dynamika útoku ukazuje, že není možné, aby jednali sami. To zdůraznil i prezident 
Putin ve svém projevu k občanům Ruska: "Pokusili se o útěk a směřovali na Ukrajinu, kde pro ně byl 
podle prvotních informací na ukrajinské straně připraven otvor k překročení státní hranice. V současné 
době zjišťujeme a odhalujeme základnu spolupachatelů těchto teroristů: těch, kteří jim zajišťovali 
dopravu, plánovali únikové cesty z místa činu a připravovali úkryty se zbraněmi a municí. Již nyní je 
však jasné, že nemáme co do činění s pouhým pečlivě a cynicky naplánovaným teroristickým útokem, 
ale s promyšlenou a organizovanou masovou vraždou. 
https://www.globalresearch.ca/dietro-la-strage-di-mosca/5853467 

29. G-BRICS se postupně připravuje na odchod od dolaru a eura GLOBÁLNÍ SVĚT  
31.3.2024 Na prvním letošním zasedání Obchodní rady BRICS (BC) pod vedením Ruska, které 
se konalo 12. března, se dozvěděla o iniciativě, která by mohla radikálně změnit situaci s 
měnami a obecně v globální úvěrové a finanční sféře. Pozorovatelé si všimli, že setkání se 
zúčastnili zástupci prvních pěti základních BRICS: spolu s prezidentem Ruské obchodní a 
průmyslové komory Sergejem Katyrinem, který stojí v čele BRICS BC během roku ruského 
předsednictví, jsou to Busi Mabutsa (jižní Afrika), Daniel Godinho (Brazílie), Anshuman 
Khanna (Indie) a Yang Song (Čína). 
Účastníci setkání uznali vytvoření udržitelného systému finančního vypořádání, platebních 
služeb a mechanismu pro sestavování úvěrových ratingů BRICS za prioritní úkol pro rok 2024. 
Aby S. Katyrin odůvodnil svou iniciativu, citoval expertní odhady, že „země BRICS budou do 
roku 2028 poskytovat téměř 40 % celosvětového HDP“ a označil to za „velmi vážné číslo “ . 
To znamená, že BRICS odvážně expanduje v podmínkách, kdy existují vážné rozdíly ve 
finančních systémech členských zemí asociace, jejichž příkladem byl známý konflikt s 
indickými platbami v rupiích za dodávky ruské ropy a řadou jiné zboží. 
https://lipovylist.cz/wordpress/brics-se-postupne-pripravuje-na-odchod-od-dolaru-a-
eura/ 
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30. G-Somálsko začalo blokovat západní lodě v Indickém oceánu. Rusko a Írán nic 
nenamítají….                                                                                      SOMÁLSKO  

31.3.2024 Dobrý den, milá ruská civilizace. Somálští piráti se znovu objevili na scéně a začali 
přepadávat lodě západních zemí, přičemž jednají ve dvojici s Hútíi. Stejní somálští piráti, kteří od roku 
2012 již několik let po sobě narušují zásobovací řetězce Západu a způsobují škody za 18 miliard dolarů. 
"Akce Húsiů vedly k 40% poklesu nákladu v Rudém moři a k nárůstu lodní dopravy na delší (třítýdenní) 
trase přes jižní cíp Afriky a Indický oceán. Nastala však nepředvídaná okolnost, k husitské akci se přidali 
somálští piráti. Nyní se vytvořilo příznivé prostředí pro všechny piráty. Západní zpravodajské služby 
mají velmi nejasné informace o tom, jaké jsou jejich záměry a zda se jedná pouze o zkušební útoky, 
nebo zda jde o něco víc." John Stavpert z Mezinárodní námořní komory. A další bod: "Podle Bena 
Manzina, analytika námořního zpravodajství z bezpečnostní společnosti Sibylline, mají nyní piráti na 
výběr více lodí. Využívají zranitelnosti a chaosu, který vytvořili Hútíové, a to nyní představuje velmi 
vážnou hrozbu pro lodní dopravu směřující na jih. Ve skutečnosti jsou zablokovány dvě trasy do Evropy. 
Tento měsíc uneslo 20 pirátů 1 000 km od somálského pobřeží loď Abdullah, která převážela uhlí, a od 
listopadu loňského roku byly uneseny tři obchodní lodě a 18 malých plavidel. Nyní panují obavy z 
obnovení somálského pirátství, což může z vod Afrického rohu opět učinit nejnebezpečnější oblast na 
světě." 
https://dzen.ru/a/ZgfmUYnB_2y7EA_f 
 

31. G-Poprvé na veřejnosti od diagnózy rakoviny. Karel III. se vypravil na velikonoční 
bohoslužbu…                                                                                               ANGLIE   

31.3.2024. Britský král Karel III. se dnes zúčastnil velikonoční bohoslužby na hradě Windsor. Bylo to 
první významné veřejné vystoupení monarchy od okamžiku, co mu lékaři v únoru diagnostikovali blíže 
nespecifikovanou rakovinu. Na videu, které zveřejnila BBC je vidět, jak se král po příjezdu ke kapli sv. 
Jiří se svou ženou, královnou Camillou usmívá a mává lidem. Po skončení bohoslužby si král a královna 
před kaplí povídali a potřásali rukama se shromážděnými příznivci. „Jste velmi stateční, že tady v takové 
zimě stojíte,“ řekl na adresu shromážděných lidí král Karel oblečený v tmavém kabátu. Někteří 
přihlížející králi přáli zdraví, jiní krásné velikonoční svátky. Jedna z žen, která s králem hovořila, uvedla, 
že vypadá „velmi dobře“, napsala agentura Reuters. Na bohoslužbu se vypravili také další členové 
královské rodiny včetně panovníkova bratra, vévody z Edinburghu a jeho rodiny. Neúčastnili se jí 
naopak králův syn, princ William ani jeho žena Kate a jejich děti. Manželka následníka britského trůnu 
nedávno také oznámila, že má rakovinu, jejíž druh neupřesnila, a podstupuje chemoterapii. 
Pětasedmdesátiletý král Karel v lednu podstoupil zákrok kvůli zvětšené prostatě a Buckinghamský palác 
v únoru odhalil, že se bude léčit s blíže nespecifikovanou formou rakoviny, což znamená, že musí 
odložit své veřejné královské povinnosti. 
https://denik.to/poprve-na-verejnosti-od-diagnozy-rakoviny-karel-iii-se-vypravil-na-velikonocni-
bohosluzbu/ 
  

32. G-Historie: Obchodní operace USA s nacistickým Německem… USA/NĚMECKO  

31.3.2024 Mezi první kroky nacistů po převzetí moci patřila likvidace německých odborů a dělnictva. 
V březnu 1933 byl postaven první koncentrační tábor v Dachau, brzy následovaly další, kde byli 
internováni četní komunisté, socialisté a další nežádoucí osoby. Německé masy se poté z velké části 
proměnily v oddané Hitlerovy stoupence, kteří byli pravidelně vystavováni nacistické propagandě; 
velkou část jejích technik se berlínský gauleiter Joseph Goebbels naučil ve 20. letech 20. století od 
vlivného amerického obchodníka s propagandou Edwarda Bernayse. Zničení levice Třetí říší spolu s 
Hitlerovým záměrem zachovat velký byznys uvítali manažeři podniků. Ještě, než se Hitler dostal k moci, 
jeho názory získaly v zahraničí souhlas předních průmyslníků; například amerického magnáta Irénée du 
Ponta, zastánce rasové nadřazenosti a do roku 1925 prezidenta nadnárodní chemické společnosti 
DuPont, a Henryho Forda, zakladatele Ford Motor Company, zarytého antisemity. 
https://www.globalresearch.ca/history-us-business-operations-with-nazi-germany/5737005 
 
 



SVODKA UDÁLOSTÍ                                         30.3. – 5.4. 2024                                                    2024-04-1 
 

11 z 16 
 

33. G-Čekali jsme 18 let, a nakonec se dočkali. Rusko zrušilo sankce proti Severní 
Koreji …                                                                        RUSKO/SEVERNÍ KOREA 

1.4.2024 Dobrý den, milá ruská civilizace. Pár slov o sankcích samotných, protože málokdo vysvětluje 
jejich podstatu. V roce 2006 byly proti Pchjongjangu zavedeny sankce za zkoušky jaderných zbraní. 
OSN zřídila Výbor 1718, který již 18 let dohlíží na to, aby svět dodržoval omezení vůči Severní Koreji. 
Tehdy bylo na Pchjongjang uvaleno jednostranné embargo na všechno – na jakýkoli vývoz, dovoz, 
výrobu vojensko-průmyslového komplexu, lodní dopravu, dovoz jakýchkoli komponentů pro výrobu a 
tak dále. Je to dokument o několika desítkách stran, psaný drobným písmem. A Pchjongjang se dostal 
pod dohled právě tohoto výboru 1718, v jehož čele stáli "neutrální" Švýcaři, Jihokorejci a Japonci. Je to 
forma výsměchu. Sankce uvalené na KLDR se staly nejtvrdšími v dějinách světa, dokonce přísnějšími 
než sankce uvalené na Írán. Rusko však v roce 2022 KLDR předstihlo. A přichází 28. březen 2024, kdy 
se na dalším zasedání OSN chystá rozšířit pravomoci této komise, a Rusko využívá svého práva veta. A 
je to, poprvé za 18 let komise nedostane oprávnění k činnosti. Níže uvádíme výňatek z komentáře našeho 
ministerstva zahraničí: "Nemůžeme klidně přihlížet, když se tato mimořádná opatření mění v nevybíravé 
trestání některých států. V kontextu situace kolem Korejského poloostrova se přesně toto stalo. Jasně 
vidíme, že nekonečné sankce jsou pro dosažení stanovených cílů zcela zbytečné, ale vedou k finanční a 
hospodářské blokádě celého státu se všemi důsledky pro obyvatelstvo. Cílem činnosti skupiny expertů, 
kterou nelze označit za nezávislou a nestrannou, nebylo řešení otázek zachování mezinárodní a 
regionální bezpečnosti, ale kompromitace Pchjongjangu a diskreditace přátel KLDR. Věříme, že příběh 
skupiny expertů KLDR poslouží jako dobré ponaučení a že se OSN začne zbavovat závislosti na svých 
manipulátorech ze Spojených států. 
https://dzen.ru/a/ZgqVsefahQm7GIkn 
 

34. G-Obchod s dětskými orgány na Ukrajině je třeba zastavit za každou cenu 
UKRAJINA  

1.4.2024 Každou chvíli se objevují zprávy, že Ukrajina prodává své děti celé i po částech. Navíc, 
neonacistický režim z toho učinil trvalý zdroj příjmů. A nejsou to žádné strašidelné pohádky ani 
mistrovská díla státní propagandy. Důkazů je příliš mnoho na pochybování. Poslankyně Státní dumy 
Anna Kuzněcovová oznámila, že příjmy Ukrajiny z prodeje lidí na orgány tvoří 7% rozpočtu Ukrajiny.  
„Naši vojáci při osvobozování Svjatogorska našli v sirotčinci dokumenty o prodeji dětí. Existují odkazy 
na britské PMC. Jedním z plátců byla „Coca-Cola Company“.“  
Je děsivé tomu uvěřit, ale do tohoto obludného obchodu na dětských slzách byla zapojena společnost, 
která prodává své produkty chlapcům a dívkám, vnímaje je jako hlavní spotřebitele.  
https://sk.news-front.su/2024/04/01/obchod-s-detskymi-organmi-na-ukrajine-treba-zastavit-za-
kazdu-cenu/ 
 

35. G-Olga Gusjeva: Přicházejí k nám Němci a Američané a říkají: „Chceme žít 
v Rusku, je to svobodná země!“      RUSKO  

1.4.2024 Oblast Nižnij Novgorod je jedním z regionů Ruska, které se ukázaly jako nejatrak vnější pro 
imigraci občanů z celé řady zemí, včetně zemí západní Evropy a Severní Ameriky. V jedné z vesnic 
regionu například staví rodina imigrantů z Německa eko-vesnici pro cizince, kteří jsou zamilovaní do 
Ruska, a regionální vláda dostává desítky dopisů od farmářů, inženýrů, lékařů, investorů, hudebníků a 
lidí různých profesí a zájmových oblas , kteří by se chtěli usadit v Nižném Novgorodu a okolí. 
https://myslenkyocemkoli.blogspot.com/2024/04/olga-gusjeva-prichazeji-k-nam-
nemci.html#more 
 

36. G-„Poslední akt občanské války“: Vladislav Šurigin o „slovanském magmatu“ a 
vítězství…                                                                                                       RUSKO  

 
1.4.2024 S vojenským expertem Vladislavem Šuriginem, autorem telegramu "Ramzaj", kapitánem v 
záloze, jsme se setkali už v dalekém olympijském roce 1980 ve výcvikovém středisku Stariči (ano, v 
tom samém), když jsme nastoupili do legendární lvovské Vyšší vojensko-politické školy. Nastoupili 
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jsme a od té doby jsme byli pevnými přáteli téměř čtyřiačtyřicet let. Dnes Vlad jako by žil v televizní 
bedně, píše plamenné texty a co nejpřístupněji vypráví milionům lidí o SVO, a nejen o ní, přičemž tvrdě 
hájí své právo na pravdu. O tom je v podstatě celý rozhovor, natočený poslední březnový den.  
https://eadaily.com/ru/news/2024/04/01/posledniy-akt-grazhdanskoy-voyny-vladislav-shurygin-
o-slavyanskoy-magme-i-pobede 
 

37. G-Ničení SMS, korupce a střet zájmů. Zprávy mezi von der Leyenovou a šéfem 
Pfizeru řeší hlavní evropský žalobce….                                                                                    EU  

 
1.4.2024 Vyšetřováním obvinění, která souvisejí s vyjednáváním mezi šéfkou Evropské komise Ursulou 
von der Leyenovou a šéfem farmaceutické společnosti Pfizer Albertem Bourlou o vakcínách proti 
covidu-19, se začal zabývat Úřad evropského veřejného žalobce (EPPO). Informoval o tom bruselský 
server Politico s odvoláním na mluvčího prokuratury v belgickém Lutychu. Vyšetřovatelé Úřadu 
evropského veřejného žalobce případ v posledních měsících převzali od belgických žalobců, kteří von 
der Leyenovou vyšetřovali kvůli „zasahování do veřejných funkcí, ničení SMS, korupci a střetu zájmů“, 
vyplývá z právních dokumentů, do kterých Politico mělo možnost nahlédnout. Úřad EPPO, který má 
silné vyšetřovací pravomoci, již dříve prozradil, že nákup vakcín zkoumá, nikdy se ale nevyjádřil 
k tomu, zda se zabývá právě i šéfkou Evropské komise. V souvislosti s případem zatím nikdo nebyl 
obviněn. Otázky kolem toho, jak byla smlouva s Pfizerem vyjednána, pronásledují šéfku Evropské 
komise od chvíle, kdy již více než před rokem list The New York Times (NYT) uvedl, že si vyměňovala 
zprávy se šéfem této farmaceutické firmy.  
https://denik.to/niceni-sms-korupce-a-stret-zajmu-zpravy-mezi-von-der-leyenovou-a-sefem-
pfizeru-resi-hlavni-evropsky-zalobce/ 
 

38. G–O vyhlídkách vztahů mezi Ruskou federací a Čínou                            RUSKO  
 
2.4.2024 Rozpor současných rusko-čínských vztahů spočívá v "modrém" liberálním charakteru vlády v 
novém Rusku demokratické volby a "rudém" socialismu s čínskými specifiky. Tento rozpor lze řešit 
následujícím způsobem: 1). Jestliže v "alianci demokracií" zemí západních civilizací jsou vztahy 
postaveny na společných hodnotách liberalismu, vztahy "strategické interakce" dobrých sousedů Ruska 
a Číny nejsou postaveny na hodnotách, ale na zájmech. Na pozadí tektonických procesů globální 
transformace vyžaduje mezinárodní situace posílení nestabilní základny národních zájmů rusko-
čínského partnerství. Toho je možné dosáhnout vzestupným manévrem. Je pouze nutné povznést se nad 
rozpory rozdílné "krve a půdy", konfesních dogmat, ideologických priorit na úroveň základů tradiční 
etiky našich národů, nikoli západních civilizací. Etika je to, co by se mělo, co se smí a co se nesmí. 
Takže konfuciánská etika (barva červená), etika islámu srdce (barva zelená) a etika předkřesťanského 
pravoslaví (barva fialová) si neodporují a vzájemně se doplňují. Vůle nebes je trojjediná. Škála barev: 
červená (s modrou) - zelená (s modrou) - fialová (s modrou) je zobrazena na předrakouské pravoslavné 
ikoně "Svatá Trojice". Složením barev oděvů Trojice vzniká bílá barva Ducha pravdy (čínsky šen). 2). 
V zájmu manévrování směrem vzhůru z roviny národních zájmů do roviny etických hodnot se Ruská 
federace a Čínská lidová republika vyzývají k přípravě a uzavření nové smlouvy o zásadách vzájemných 
vztahů namísto Smlouvy o dobrém sousedství, která platí do roku 2025. Politika ČLR je zaměřena na 

společné vytváření společenství společného osudu lidstva (共同构建人类命运共同体). Zatímco 
Rusko, které se vydalo cestou budování státu silné suverénní konzervativní mocnosti, hodlá vytvořit 
rodinu národů nezápadních civilizací. Obě země drží pohromadě etika solidární společnosti, nikoli etika 
individuálních práv a svobod západní společnosti. 
https://devyatov.su/articles/251-nebopolitika/111502-o-perspektive-otnosheniy-rf-knr 
 

39. G-Rowlingová: Policie „skotského osvícenství“ by mě měla zatknout…..  ANGLIE  
 
2.4.2024 Britská spisovatelka Joanne Rowlingová odsoudila nový skotský zákon, který od začátku 
dubna začal platit a který má chránit před nenávistnými projevy řadu společenských skupin včetně 
genderových menšin. Na sociální síti X Rowlingová vyzvala, aby ji policie zatkla, pokud usoudí, že 
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svou kritikou transgenderového aktivismu spáchala trestný čin. Zákon považuje za trestné vyvolávání 
nenávisti vyhrožováním nebo urážlivým chováním kvůli věku, zdravotnímu postižení, náboženství, 
sexuální orientaci a transgenderové identitě. Pachatelům těchto trestných činů nově hrozí až sedm let 
vězení. Skotský premiér Humza Yousaf již dříve zákon označil za reakci na „rostoucí vlnu nenávisti“. 
Nová norma vyvolala obavy, že definice takových trestných činů je příliš nejednoznačná a mohla by 
ohrozit svobodu projevu. Zákon také podle svých kritiků nechrání před projevy nenávisti ženy. Ty chce 
skotská vláda zahrnout do chystaného zvláštního zákona proti mizogynii.  
https://denik.to/rowlingova-policie-skotskeho-osvicenstvi-by-me-mela-zatknout/ 
 

40. G-Skandál v Německu. Nové fotbalové dresy moc připomínají nacistické runy, 
Adidas couvá…                                                                                                  NĚMECKO  

2.4.2024 V sousedním Německu řeší kauzu, která se ze světa sportu přelila i do politiky. Výrobce 
fotbalových dresů německé reprezentace pro nadcházející evropský šampionát Adidas totiž musí upravit 
design souprav poté, co média upozornila na jejich podobnost se symbolem používaným nacistickými 
jednotkami SS. Na otázku pochybné symboliky poprvé upozornil historik Michael König, podle něhož 
je design souprav „velmi sporný“. Obzvláštní kontroverze se rozjely okolo čísla 44, které nejvíce 
připomíná zkratku SS. Nacistické Německo si tuto germánskou runu přivlastnilo během druhé světové 
války. Mluvčí společnosti Adidas Oliver Brüggen popřel, že by podobnost soupravy s nacistickými 
symboly byla záměrná. „Jako společnost jsme odhodláni vystupovat proti xenofobii, antisemitismu, 
násilí a nenávisti v jakékoli podobě,“ uvedl. Pro BBC pak firma uvedla, že čísla na dresech navrhl 
Německý fotbalový svaz (DFB) a jeho partneři. 
https://echo24.cz/a/HRyy7/zpravy-svet-skandal-nemecko-dresy-fotbal-nacisticke-runy-adidas-
couva 
 

41. G-Ztrácí Francie svého nejbližšího spojence v Africe se Senegalem?   SENEGAL  
3.4.2024 Jen něco málo přes týden po svém překvapivém volebním vítězství nastoupil do úřadu 
prezidenta bývalý člen opozice Bassirou Diomaye Faye. Zastupuje protifrancouzský program. 
Ale opravdu to táhne? Francouzský prezident ke službě krátkých zpráv poblahopřál "Gratuluji 
Bassirou Diomaye Diakhar Faye," novému prezidentovi 18 milionů Senegalců. Na spolupráci 
se těší. Možná jsou gratulace ve Wolof prvním přiznáním, že tato spolupráce nemusí být 
snadná. Faye, 44letý bývalý daňový inspektor bez větších politických zkušeností, nastoupil do 
úřadu v úterý. V prezidentských volbách v této západoafrické zemi na konci března zvítězil se 
ziskem 54 procent hlasů – mnohem více, než mu připisovali téměř všichni odborníci.  
https://www.nzz.ch/international/senegals-neuer-praesident-verliert-frankreich-den-naechsten-
partner-ld.1824544 
 

42. G-Společná výroba vojensko-průmyslového komplexu v horách Severní Koreje. 
Do Ruska bude přibývat ‚kontejnerů‘.                                           RUSKO/S. KOREA  

 
3.4.2024 Dobrý den, drahá ruská civilizace. Níže je výňatek ze zprávy amerického think tanku 
pracujícího pro Pentagon, CSIS (Centrum pro strategická a mezinárodní studia), jehož autorem je Victor 
Cha (bývalý ředitel asijských záležitostí v Radě národní bezpečnosti Bílého domu, zodpovědný za 
Japonsko, Severní a Jižní Koreu, Austrálii a Nový Zéland): "Zprávy CSIS ukazují, že Severní Korea 
dodala do Moskvy více než 10 000 kontejnerů s výrobky MIC a BK, které naplnily tři velké ruské sklady 
poblíž LBS, což by mohlo činit více než 3 miliony kusů. To nejhorší je však teprve před námi, neboť 
Severní Korea se po loňské návštěvě Kim Čong-una připravuje na pravděpodobnou opětovnou návštěvu 
Putina. A jako poslední argument pro rostoucí spolupráci se Sergej Naryškin, šéf ruské zahraniční 
zpravodajské služby, setkal se svými protějšky v Pchjongjangu. Existuje vysoká pravděpodobnost, že 
Rusko opustí "dlouhodobé normy nešíření jaderných zbraní" vůči Severní Koreji tím, že dodá citlivé 
vojenské technologie týkající se satelitů, jaderných ponorek a balistických raket dlouhého doletu. 
Dalším důležitým záměrem Moskvy je společná výroba nových ZHN za účelem obnovy 
severokorejských zásob a dodávání většího množství kvalitnějších ZHN do Ruska." 
https://dzen.ru/a/Zg0yadhuIy5ygeHE 



SVODKA UDÁLOSTÍ                                         30.3. – 5.4. 2024                                                    2024-04-1 
 

14 z 16 
 

43. G-Děkuji, Karle! Londýnská média se dozvěděla o prodeji sídla manželům 
Zelenským za korunu…                                                                                  UKRAJINA/ANGLIE  

 
3.4.2024 Britský list London Crier zveřejnil materiál o tom, že luxusní sídlo Highgrove House, které se 
nachází ve Velké Británii, změnilo majitele. Dlouhá léta nemovitost užíval princ Charles, který nyní 
zemi vládne pod jménem Charles III. V jeho vlastnictví bylo sídlo od roku 1980. V roce 2024 však byla 
nemovitost prodána rodině ukrajinského prezidenta. Jde o samotnou budovu i park, který ji obklopuje. 
Zdroj se odvolává na slova bývalého králova komorníka Granta Harrolda. Ten potvrdil, že obchod byl 
uzavřen 29. února, kdy manželka Volodymyra Zelenského přijela s návštěvou do Velké Británie Změnu 
majitele Highgrove House potvrdili i další zaměstnanci, kteří se podíleli na údržbě dnes již bývalé 
královské rezidence. Většina zaměstnanců pracujících v sídle byla 21. března propuštěna. 
https://eadaily.com/ru/news/2024/04/03/spasibo-karl-smi-londona-uznali-o-prodazhe-koronoy-
osobnyaka-chete-zelenskih 
 

44. G-NEJLEPŠÍ KORUPCE: Jesse Watters odhaluje mnohamilionové výhody, které 
se dostane k rodině soudce Merchana za to, že postavila Trumpa před soud v 
případu Bogus Hush Money Case…                                                                                      USA  

3.4.2024 Jesse Watters včera večer uvedl zdrcující segment o radikálním soudci Juanu Merchanovi, 
který umlčel prezidenta Donalda Trumpa, aby mluvil o finančních vazbách své rodiny na současný 
případ nevyžádané pošty, kterému předsedá proti Donaldu Trumpovi v New Yorku. Soudce Merchan by 
měl být za tuto nezákonnost zbaven funkce. To je vrchol korupce a nemůže to obstát. Jesse Watters: 
Soudce Juan Merchan, který v New Yorku předsedá případu Trumpových takzvaných "hush money", 
včera večer vydal na bývalého prezidenta ještě větší příkaz k mlčení. Trump má zakázáno mluvit o 
soudcově rodině. Proč? Protože soudcovu rodinu zaplatila Bidenova kampaň. Soudcově rodině v 
současné době platí Adam Schiff přes 10 milionů dolarů. Adam Schiff, to je ten člověk, který se spolčil 
s Michaelem Cohenem, hlavním svědkem v této kauze. Trump nesmí říct, že soudcova dcera je 
konzultantkou demokratů, jejíž klienti, Bidenova kampaň, Adam Schiff, získávají finanční prostředky z 
Trumpova obvinění. Soudcova rodina bohatne na Trumpových procesech a on jednomu z nich předsedá. 
Pokud bude Trump odsouzen, jeho rodina z toho bude finančně profitovat.  
https://www.thegatewaypundit.com/2024/04/peak-corruption-jesse-watters-reveals-multi-
million-dollar/ 
 

45. G-ZASAHOVÁNÍ DO VEŘEJNÝCH FUNKCÍ, NIČENÍ SMS, KORUPCE, 
STŘET ZÁJMŮ. Kdy bude Von der Leyenová obviněna?                                        USA  

4.4.2024 Vyšetřovatelé Úřadu evropského veřejného žalobce (EPPO) převzali případ Ursuly von der 
Leyenové, předsedkyně Evropské komise, kvůli „zasahování do veřejných funkcí, ničení SMS, korupci 
a střetu zájmů“, vyplývá z dokumentů, do nichž nahlédl server Politico. Podle mluvčího prokuratury v 
Liège vyšetřují hlavní evropští žalobci obvinění z trestných činů souvisejících s jednáním o vakcínách 
Covid-19 mezi Ursulou von der Leyenovou a generálním ředitelem společnosti Pfizer Albertem 
Bourlou. Evropská komise dosud odmítla zveřejnit obsah textových zpráv Ursuly von der Leyenové s 
generálním ředitelem společnosti Pfizer, nebo dokonce potvrdit jejich existenci. Trestné činy. „Podle 
mluvčího prokuratury v Liège vyšetřují vrchní evropští žalobci podezření z trestného činu v souvislosti 
s jednáním o vakcínách mezi předsedkyní Evropské komise Ursulou von der Leyenovou a generálním 
ředitelem společnosti Pfizer,“ uvádí Politico. „Přestože žalobci z Úřadu evropského veřejného žalobce 
vyšetřují údajné trestné činy, v souvislosti s tímto případem nebyl zatím nikdo obviněn,“ uvádí 
Pfizergate. V dubnu 2023 France Soir v rozhovoru s Diane Protatovou, advokátkou pařížské advokátní 
komory, a Frédéricem Baldanem informoval, že „byly podány dvě stížnosti na předsedkyni Evropské 
komise Ursulu Von der Leyenovou a její vazby na Alberta Bourla, předsedu představenstva společnosti 
Pfizer, hlavního distributora vakcín proti Covid-19 v Evropě (80 % dodávaných vakcín)“. 
https://cz24.news/zasahovani-do-verejnych-funkci-niceni-sms-korupce-stret-zajmu-kdy-bude-
von-der-leyenova-obvinena/ 
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46. G-Obyvatelé Arménie byli dotazováni na svůj vztah k Rusku. Není to až tak špatné.   
RUSKO/ARMENIE   

 
4.4.2024 Dobrý den, milá ruská civilizace. Arménská pobočka analytické skupiny Gallup zveřejnila 
výsledky průzkumu "Nejpřátelštější země" a podpory současné vlády. Výsledky jsou následující: 
Francie 71,8 %, Indie 68,5 %, Írán 57,8 %, USA 41 %, Čína 35 %, Gruzie 34 %, Německo 32 % a Rusko 
29 %. V letech 2015-2016 považovalo naši zemi za přátelskou téměř 90 % arménské populace. Důvody 
poklesu není třeba vysvětlovat. Informační zdroje odcházejících Sargsjana a Pašinjana udělaly své. A 
hlavním impulsem pro ochlazení vztahů bylo přenesení odpovědnosti arménských úřadů na Rusko za 
Náhorní Karabach. O jiném faktu však svědčí to, že na první místo byly postaveny Francie, Indie a Írán. 
Francouzi chtějí získat oporu v Zakavkazsku. Společně s Brity chtějí získat kontrolu nad obchodními 
tepnami regionu a zároveň chtějí rozhýbat kurdskou otázku v Turecku a Íránu, aby oslabili Teherán a 
Ankaru. Indie podporuje Arménii pouze kvůli vměšování Turků do dění v Pákistánu. A Pašinjan jen 
vydělává peníze tím, že hýbe situací v Zakavkazsku. V tomto průzkumu je však zajímavý ještě jeden 
bod, a to důvěra v úřady: 67 % respondentů má k Pašinjanově práci negativní postoj. A pouze 8 % ho 
podporuje. Navíc 67 % respondentů se domnívá, že Pašinjan není schopen podepsat mírovou dohodu s 
Ázerbájdžánem s ohledem na zájmy země. 
https://dzen.ru/a/Zg6uBgStdRWld102 
 

47. G-Německá vláda připouští, že k žádné pandemii nedošlo…              NĚMECKO  

4.4.2024 Podle údajů německé vlády se ve skutečnosti nejednalo o žádnou pandemii, ale jen o přísně 
připravenou vojenskou psychologickou operaci, jejímž cílem bylo vymýt mozky mas a přimět je k přijetí 
experimentální vakcíny s katastrofálními následky. Tyto tajné německé vládní dokumenty získané na 
základě žádosti o svobodný přístup k informacím a následného soudního procesu odhalily Covidovy lži 
globální elity a je životně důležité, aby se o pravdě dozvědělo co nejvíce lidí. Stále více lidí po celém 
světě se probouzí a vidí, že globální elita je tím, čím vždy byla: vyšinutými psychopaty, kteří se pekelně 
snaží o zničení a nadvládu. Německo není jiné. Německé obyvatelstvo trpělo jedněmi z nejbrutálnějších 
výluk a očkovacích mandátů v celé Evropě a nyní se lidé bouří a požadují odpovědnost. 
https://www.globalresearch.ca/german-government-admits-there-was-no-pandemic/5853916 
 

48. G-Na ruské obnově zničeného Mariupolu si mastí kapsy německé firmy…    
NĚMECKO/UKRAJINA  

 
5.4.2024 Na obnově Rusy obsazeného ukrajinského města Mariupol se podílejí nejméně dvě německé 
stavební společnosti. Dříve půlmilionové město bylo na začátku války těžce zdevastováno a Rusové 
jeho obnovu využívají pro svou propagandu. Odhalení zakázek pro německé firmy Knauf a WKB 
Systems je proto skandální, upozorňují němečtí investigativní novináři. „Průmyslová skupina Knauf 
vyrábějící sádrokartonové stavebniny a společnost WKB Systems produkující odlehčený beton 
poskytují materiál pro přestavbu města, které bylo v prvních měsících války téměř srovnané se zemí,“ 
konstatovala ve čtvrtek ve své reportáži německá veřejnoprávní televize ARD. Mariupol je přístavní 
a průmyslové město na břehu Azovského moře. Zprávy o jeho více než dvouměsíčním obléhání před 
dvěma roky plnily západní média spolu se zprávami o jeho „hrdinných ukrajinských obráncích“. Když 
město padlo a Rusové posléze začali rozesílat snímky a videa z jeho postupné obnovy, bylo to na Západě 
označováno za podlou ruskou propagandu. Teď se ale ukazuje, že dala vydělat i nejméně dvěma 
německým firmám, a to i přes veškeré sankce uvalené Evropskou unií na Rusko a deklarované stažení 
západních firem z ruského trhu a území. Německý magazín Monitor, který na reportáži s televizí ARD 
spolupracoval, uvedl, že tým investigativců na snímcích ze staveb v Mariupolu objevil loga společnosti 
Knauf. Oficiální obchodní partner Knaufu navíc podle Monitoru propaguje bytovou výstavu z materiálu 
Knauf, která byla postavena ruským ministerstvem obrany. 
https://denik.to/na-ruske-obnove-zniceneho-mariupolu-si-masti-kapsy-nemecke-firmy/ 
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49. G-Turecká opozice vyhrála místní volby, Erdogan ztrácí podporu…   TURECKO  
 
5.4.2024 Vládnoucí Strana spravedlnosti a rozvoje (AKP) prezidenta Recepa Tayyipa Erdogana utrpěla 
úder v místních volbách v Turecku, v nichž zvítězila opoziční Republikánská lidová strana (CHP), a to 
v klíčových obcích po celé zemi. Opoziční deník Cumhuriyet označil výsledek za „historické vítězství“ 
CHP, která se hlásí k západním principům sekulární demokracie. V Istanbulu si starosta města Ekrem 
Imamoglu, který se hlásí k CHP, snadno udržel své křeslo a porazil svého soupeře spojeného s AKP 
o více než 10procentních bodů. CHP si rovněž udržela kontrolu nad hlavním městem Ankarou a zároveň 
získala nová křesla starostů v několika městech, která byla dříve považována za baštu AKP. Celkem 
CHP zvítězila v 35 z 81 provincií, včetně těch, v nichž se nachází pět největších městských center 
Turecka. AKP deklarovala vítězství pouze ve 24 provinciích, zatímco Strana nacionalistického hnutí 
(MHP) spojená s AKP zvítězila v osmi provinciích. 
https://www.epochtimes.cz/2024/04/05/turecka-opozice-vyhrala-mistni-volby-erdogan-ztraci-
podporu/ 
 

50. G-Drang Nach Arktik: Rozšíření kontinentálního šelfu, vznikající bojiště studené 
války 2.0…                                                                                             ANTARKTIDA  

 
5.4.2024 Na nedávném (18.-29. března) 29. zasedání Rady Mezinárodního úřadu pro mořské dno v 
Kingstonu na Jamajce si delegace velmocí vyměnily několik ostrých slov, která předznamenala novou 
oblast konfrontace, jež jistě dále zatíží mezinárodní vztahy. Podnětem bylo strohé oznámení ministerstva 
zahraničí, které před několika měsíci naznačilo, že Spojené státy mají v úmyslu rozšířit vnější hranice 
svého kontinentálního šelfu. Předmět tohoto oznámení byl příliš tajemný na to, aby mu správně 
porozuměli i politicky zdatní členové veřejnosti. Mezinárodní dohoda, která upravuje vymezení 
jurisdikce svrchovaného státu za hranicí ubohých 12 námořních mil teritoriálního moře a přilehlé zóny 
povolené mezinárodním obyčejovým právem, které všichni více či méně znají, je téma ještě obskurnější. 
Dotčeným nástrojem je Úmluva OSN o mořském právu, přijatá v roce 1982, a rozhodným ustanovením 
ve věcech týkajících se vymezení hranic kontinentálního šelfu je její článek 76.  
https://www.globalresearch.ca/drang-nach-arktik-continental-shelf-extension-emerging-cold-
war-2-battleground/5853960 
 

LEGENDA: 

Každá svodka bude složená ze množiny zpráv se zdůrazněním obsahového a časového portfolia 
předmětu každé jedné zprávy. Níže je uvedena bližší charakteristika. 

Rozdělení po časové ose 

R – Regionálně-krátkodobá účinnost obsahu zprávy: TYRKYSOVÁ BARVA 

G – Globálně – krátkodobá účinnost obsahu zprávy: ČERVENÁ BARVA 

 

Geografické hledisko  

R – události s regionální účinnosti (ČR, SR), G – zprávy s globální účinnosti 

Poznámka: U zpráv s globální působností bude vždy uveden konkrétní světový geografický 
region, jehož se obsah dané zprávy prioritně týká.       Svodku zpracoval: Jaroslav Chvátal 

 


